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Protokół Nr XI/2025 

z XI Zwyczajnej Sesji  

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 18 lutego 2025 r. 

godz. 17.00 – 17.41 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

1. Magdalena Binięda - Grzebyta 

2. Mikołaj Gałka 

3. Patrycja Kałasz 

4. Jędrzej Kaźmierczak 

5. Dawid Krauze 

6. Małgorzata Krzysztoń 

7. Jacek Łucki 

8. Radosław Matoga 

9. Grażyna Nawrocka 

10. Krzysztof Padiasek 

11. Jerzy Rak 

12. Beata Robak 

13. Przemysław Rogalski 

14. Elżbieta Walczak 

15. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Zastępca Marcin Buliński 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Mecenas Karol Kupień 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu nr VIII/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 10 grudnia 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu nr IX/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 19 grudnia 2024 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2025 – 2043. 

6. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXV/255/2020 Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w sprawie wyznaczenia aglomeracji Murowana Goślina. 

7. Projekt uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych  

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Poznańskiego 

na zadanie z zakresu ochrony zdrowia. 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu  

na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Murowana Goślina, oraz warunków i sposobu  

ich przyznawania. 

12. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie na 2025 rok. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w 2024 roku. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie w 2024 roku. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

w 2024 roku. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie w 2024 roku. 
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17. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

w 2024 roku. 

18. Informacja o działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

19. Interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

20. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady XI Sesji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie. W sesji uczestniczyło 15 radnych. Nieobecni  

radni: 0. Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym sesja jest transmitowana i nagrywana  

na kanale esesja.tv. oraz na portalu społecznościowym urzędowym profilu facebook. 

 

2. Przyjęcie protokołu nr VIII/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 10 grudnia 2024 r. 

 

(Brak uwag do protokołu) 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr VIII/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej w dniu 

10 grudnia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

3. Przyjęcie protokołu nr IX/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej  

w dniu 19 grudnia 2024 r. 

 

(Brak uwag do protokołu) 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr IX/2024 z Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie odbytej w dniu  

19 grudnia 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 0 głosów przeciw,  

1 głos wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/97/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2025 rok. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Murowana Goślina na lata 2025 – 2043. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 8 głosami za, 0 głosów przeciw,  

1 głos wstrzymujący się. 
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(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Murowana 

Goślina na lata 2025 – 2043. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/98/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Murowana Goślina na lata 2025 – 2043. 

 

6. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXV/255/2020 Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w sprawie wyznaczenia aglomeracji Murowana Goślina. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXV/255/2020 Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Murowana Goślina. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/99/2025 zmieniającą uchwałę nr XXV/255/2020  

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie w sprawie wyznaczenia aglomeracji Murowana 

Goślina. 
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7. Projekt uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/100/2025 w sprawie Statutu Miasta i Gminy 

Murowana Goślina. 

 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych  

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/101/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów 

komunalnych. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Poznańskiego 

na zadanie z zakresu ochrony zdrowia. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Poznańskiego  

na zadanie z zakresu ochrony zdrowia. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/102/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Poznańskiego na zadanie z zakresu ochrony zdrowia. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu  

na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Ja mam pytanie, bo nie należę do Komisji  

Oświatowo-Społecznej, być może była o tym mowa na Komisji. Ja bym chciała zapytać,  

o ile tutaj Warsztaty Terapii Zajęciowej wnioskowały i czy ta kwota 50000 zł to jest cała kwota, 

która jest im potrzebna? 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Wydaje mi się, że to było 60000 zł, gdzie te Warsztaty Terapii 

wnioskowały. Przyznaliśmy 50000 zł, tak jak w zeszłym roku, ponieważ jest to pomoc  

do Powiatu i to jest zadanie Powiatu. I ponieważ my już dosyć dużo tej pomocy do Powiatu 

dajemy, bo i na izbę wytrzeźwień, i na teraz na Warsztaty, więc daliśmy tyle co w zeszłym 

roku. Ale tak jak Warsztaty Terapii Zajęciowej wynajmują i to Powiat płaci za pomieszczenia, 

które są na naszej hali, w tym roku, znaczy podpisano nową umowę, no bo teraz już jest 

Centrum Kultury i Sportu, które z nim podpisana jest umowa, nie mają podwyżki za wynajem 

pomieszczeń, czyli została stawka dla nich taka sama jak była. A dodatkowo dostali dodatkowe 

2 pomieszczenia, czyli teraz całe piętro jest z WTZ-ów. Tam kiedyś były 2 biura, które należały 

do MG Sportu i teraz one zostały opróżnione, więc Warsztaty Terapii Zajęciowej mają  

do swojej dyspozycji całe piętro, czyli wszystkie pokoje na piętrze. Więc to jest jakby 

dodatkowy ukłon, oprócz tego, że zostawiliśmy dotacje na tym poziomie, co zeszłego roku, 

czyli 50000 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu  

na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/103/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Poznańskiemu na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

 

 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Murowana Goślina, oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania. 

 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała 

projekt uchwały wraz z autopoprawką, która dotyczyła tylko drobnych korekt,  nie wnoszonych 

zmiany do treści samego projektu uchwały. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Murowana Goślina, oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Murowana Goślina, oraz warunków i sposobu ich przyznawania wraz z autopoprawką 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/104/2025 w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Murowana Goślina,  

oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie na 2025 rok. 

 

Komisja Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały 6 głosami za, 0 głosów przeciw,  

3 głosy wstrzymujący się. 

Komisja Oświatowo-Społeczna zaopiniowała projekt uchwały 7 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujący się. 

 

(Brak dyskusji)  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Protokół Nr XI/2025 z XI Sesji Rady Miejskiej – 18 lutego 2025 r. 

11 
 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr XI/105/2025 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie na 2025 rok. 

 

 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że sprawozdanie zostało 

wcześniej umieszczone w programie eSesja. 

 

(Brak dyskusji)  

 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że sprawozdanie zostało 

wcześniej umieszczone w programie eSesja. 

 

(Brak dyskusji)  

 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że sprawozdanie zostało 

wcześniej umieszczone w programie eSesja. 

 

(Brak dyskusji)  

 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Murowanej Goślinie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że sprawozdanie zostało 

wcześniej umieszczone w programie eSesja. 

 

(Brak dyskusji)  
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17. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Murowanej 

Goślinie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak poinformowała radnych, że sprawozdanie zostało 

wcześniej umieszczone w programie eSesja. 

 

(Brak dyskusji)  

 

18. Informacja o działalności Burmistrza Miasta i Gminy Murowana Goślina. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Pani Burmistrz, ja mam pytanie o jedno zarządzenie.  

Akurat tutaj jest za okres od 1 stycznia do 7 lutego. To jest zarządzenie z dnia 14 stycznia  

nr 138/2025. Tutaj było odnośnie tutaj wydzierżawienia jednej działki, znaczy działki, 

powiedzmy miejsca przeznaczonego na stragan handlowy. Tutaj widzę, że on jest w trybie 

bezprzetargowym. A moje pytanie jest, czy tam był tylko 1 zainteresowany, czy kilku 

zainteresowanych? 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: To są 4 m2, faktycznie działka na stragan. I było  

3 zainteresowanych. Został wybrany nasz mieszkaniec, rolnik, który ma pole i sady w naszej 

gminie i jakby swój stragan będzie tam miał. W zeszłym roku była, ta sama osoba też się 

zgłosiła, ale 2 lata z rzędu miała to miejsce wydzierżawione i teraz by miała trzeci raz.  

A ponieważ zgłosiły się także inne osoby, to wybraliśmy po prostu naszego mieszkańca,  

który jest naszym rolnikiem, u nas ma działalność rolniczą, ma swoje sady,  

także w tym roku po prostu zmieniamy jakby dzierżawcę na to miejsce, tak to zrobiliśmy.  

Nie chcieliśmy robić przetargu, nie chcieliśmy doprowadzać do takiej sytuacji,  

że teraz będziemy skłócać 3 mieszkańców o złotówkę, bo przeważnie przy tych przetargach  

to mówimy o 4 m2, że teraz będziemy decydować, bo ktoś da 0,50 zł więcej czy mniej.  

Więc po prostu z tych 3 ofert wybraliśmy osobę, która prowadzi działalność rolniczą i ma sady 

u nas. To jest też dzierżawa czasowa, chyba na miesiąc, tylko w sezonie, kiedy są owoce 

do sprzedaży, więc po prostu taka zapadła decyzja, że w tym roku będzie to inny stragan,  

innej osoby niż przez ostatnie 2 lata. 

 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Czyli rozumiem, że jakby kryterium wyboru  

było to, gdzie kto mieszka? 
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Burmistrz Justyna Radomska: Nie, kto mieszka, bo to wszyscy są mieszkańcy nasi.  

Jeden z pozostałych to Pan, który kupował na giełdzie i przyjeżdżał z towarem z giełdy  

z Poznania, z Franowa i sprzedawał. A wybrany przez nas mieszkaniec ma działalność u nas, 

ma u nas sady, u nas ma podatek rolny i inne opłaty, no więc po prostu taka zapadła decyzja, 

że w tym roku, ponieważ w zeszłym roku on za późno się zgłosił, już wydzierżawiliśmy  

ten teren osobie, która jest naszym mieszkańcem, ale nie ma działalności tylko po prostu 

sprzedaje. To jest ich sezon na dodatkowy zarobek. W tym roku podjęliśmy decyzję, ponieważ 

w równym czasie już w grudniu wszyscy złożyli dokumenty, żeby zdążyć na wakacje.  

My to odłożyliśmy do tego roku. że nie będziemy w grudniu rozpatrywać, co będzie w 2025. 

Ja podjęłam decyzję razem z Referatem, taką dedukcją. A w przyszłym roku zobaczymy,  

jeżeli się znowu zgłosi 3, no to wybierzemy trzeciego, damy po prostu szansę wszystkim  

albo nikomu. Taka zapadła decyzja, będziemy dzierżawić, bo to nie są jakieś duże pieniądze 

dla nas. Więcej z tym mamy właśnie konfliktów niż, bo to nie tylko te osoby, które tam chcą, 

ale także, które obok sprzedają, później i tak więcej problemów stwarzaj te 4 m2 więc w tym 

roku zapadła taka decyzja. 

 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: pojawia się pytanie, czy to jest sprawiedliwe? No, bo jeżeli 

mamy 3 osoby zainteresowane dzierżawą, no może to nie jest powiedzmy jakaś duża kwota, 

no bo skoro to ma być na okres miesięczny, no to tu by wychodziło 40 zł miesięcznie, tutaj za 

tą stawkę podaną z zarządzenia Burmistrza. Ale skoro mamy 3 zainteresowanych i tak sobie 

wybieramy, a tego w tym roku, a kolejnego, no mi się wydaje, że to jest niesprawiedliwe.  

I pytanie, czy to jest jakby korzystne dla Gminy? Bo jeżeli mamy 3 osoby chętne, to czy nie 

lepiej byłoby zrobić przetarg ustny nieograniczony i zapraszamy do licytacji? Kto da więcej, 

ten ma miejsce. Jest to uważam, że też na pewno, jeżeli tak się cieszy zainteresowaniem, jest 

3 chętnych, no to ta stawka gdzieś tam by powindowała, ktoś by faktycznie za to miejsce 

zapłacił więcej. Przypuszczam, że nawet jakby poszybowało powyżej 100 zł, to nie jest jakaś 

tam wielka kwota. Pytanie do którego pułapu by faktycznie tutaj to powindowało. Ale to byłoby, 

wydaje mi się, że korzystniejsze dla Gminy niż to, że sobie wybieramy w każdym roku kogoś 

innego. Taka moja propozycja, że jeżeli w przyszłym roku by faktycznie tak się zdarzyło, że 

mamy kilku zainteresowanych, no to jest taka sama zasada jak przy zakupie nieruchomości 

czy dzierżawie innych działek, tak? No jeżeli mamy kilku chętnych, no to nie wybieramy, o 

temu Panu damy, bo to, to, to i tamto, nie wiem, co sobie jakoś ustalimy, nie? No bo to jest 

wszystko takie tylko, no ocenne, nie? A tutaj łatwo da się zweryfikować, ten dał najwięcej, 

pach, nie ma tematu. 
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Burmistrz Justyna Radomska: Nie chcę, żeby to zabrzmiało jakoś złośliwie i proszę tego tak 

nie odbierać. Ale to ja jestem zarządcą i to ja decyduję. I czy to jest sprawiedliwe? No jeden 

powie tak, drugi nie. Ja uważam, że jest to sprawiedliwe, ponieważ daje każdemu szansę. 

Albo będziemy to dzierżawić, albo w ogóle nie zrobimy dzierżawy i po prostu zostawimy ten 

teren. To nie jest zarobek, to jest dzierżawa bez przetargu, czyli nie jest tak, że kto da więcej. 

To jest dzierżawa na miesiąc, 4 m2.  Więc jeżeli będziemy się w takie procedury bawić, taką 

decyzję podjęłam w tym roku, uważam, że właśnie jest sprawiedliwa, ponieważ nie dzierżawi 

to osoba, która przez ostatnie 2 lata dzierżawiła i nie ma u nas działalności rolniczej.  

Tylko przywoziła towar z giełdy z Franowa. W tym roku zgłosiły się, ponieważ za późno to 

zrobiły w poprzednim, osoby inne, czyli nasi rolnicy. I wybrałam, bo takie mam prawo, 

wybrałam rolnika z naszego terenu Gminy. W przyszłym roku zobaczymy, kto się zgłosi i wtedy 

będę decydować, czy będziemy w ogóle dzierżawić, czy damy komuś innemu. Ja nie myślę, 

co będzie za rok. Na ten czas podjęłam taką decyzję i tak zostały wszystkie strony 

poinformowane. I tej decyzji jakby nie zmienię, więc oczywiście mogą Państwo mieć inne 

zdanie, ale wydaje mi się, że wybrałam najlepszą alternatywę po prostu dla tego miejsca. 

 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: Ja osobiście uważam, że jest to wbrew interesowi Gminy, 

bo jeżeli faktycznie było kilku chętnych, to warto było z tego skorzystać i zaproponować inną 

stawkę za to miejsce, skoro ma takie wzięcie.  

 

 

Krzysztof Padiasek: Tylko chciałem dopytać, o które miejsce dokładnie chodzi? 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: To jest jak Państwo idziecie przy schodach, jakbyście 

schodzili tutaj do Biblioteki, między Grzesiem a, nie wiem, między Żabką, Pizzerią, coś takiego. 

Tam jest taka mała wnęka i w tej wnęce jest to miejsce. 

 

Krzysztof Padiasek: Czy mogłaby Pani powiedzieć tam trochę więcej słów na temat tego 

spotkania dotyczącego elektryfikacji linii kolejowej. No bo wiemy, że tam list intencyjny tak jest 

podpisany. Ale znamy jakieś tam szczegóły dokładniejsze? Kiedy są jakieś, nie wiem, termin 

prac? Kiedy jakieś działania będą podjęte z tym związane 
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Burmistrz Justyna Radomska: Tu Drodzy Państwo byliśmy inicjatorem, ponieważ wiemy,  

że już taki list był podpisany, ale tu chodziło o linię, żeby pociągi kursowały na linii, do Sławy, 

ale tu akurat to nie dotyczy jakby naszej Gminy, więc my po prostu wyszliśmy z inicjatywą  

i kujemy żelazo póki gorące, jak ja to mówię. Ponieważ wiemy, że na Kolei są środki,  

które można wykorzystać na takie projekty, a nie będą wykorzystane te środki z KPO na zakup 

nowego taboru, ponieważ jest termin wydatkowania tych środków finansowych, a zamówienia 

na nowe wagony, na nowe pociągi, po prostu nie zostaną zrealizowane. Więc te środki  

po prostu są do wykorzystania na inny temat związany z koleją. Więc ciągnęliśmy ten temat, 

żeby była elektryfikacja naszej linii, czyli Poznań-Wschód-Gołańcz. Na pewno nie będzie 

budowany kolejny tor, bo nie ma na to środków. I tutaj w ogóle Kolej nie jest zainteresowana, 

więc my też nie widzimy takiej potrzeby. Jeżeli będzie elektryfikacja, będą dodatkowe mijanki, 

tego też jeszcze Kolej nie określiła, czy to będzie np. tak jak mamy w Murowanej Goślinie,  

tutaj mijankę, że jeden pociąg czeka, drugi dopiero jak przyjedzie, to jedzie dalej do Wągrowca. 

Taka mijanka jest wstępnie ustalona, że ma być gdzieś w Łopuchowie, że wtedy mogłyby się 

znowu pociągi gdzieś tam minąć. Elektryfikacja jakby pomoże nam, że wtedy będziemy mogli 

mieć dłuższe pociągi, czyli inny rodzaj wagonów i to będzie dodatkowo ponad 100 osób więcej 

przy jednym przejeździe. Jest taka możliwość. Więc my kujemy żelazo, czekamy teraz  

aż Kolej, która zajmuje się tym tematem, był też Zarząd Kolei obecny na tym spotkaniu,  

oni robią teraz rozeznanie. Znaczy patrzą, robią projekt, ponieważ tam jeszcze musi być 

łącznie z korektą łuków, chyba w Gminie Czerwonak to było. Tam jest za duży skręt, żeby  

te pociągi mogły swoją prędkość zrobić. Więc my czekamy i cały czas jesteśmy w kontakcie  

i z Kolejami Wielkopolskimi, i z PKP. Będzie kolejne spotkanie, kiedy PKP nam przekaże, 

razem z Marszałkiem Jankowiakiem będzie takie spotkanie. Jak już będzie ten projekt 

wstępny, gdzie dokładnie te tory muszą być wyprostowane, czy wchodzą wtedy, jeszcze są 

na swoim terenie, czy już np. w Gminie Czerwonak, czy na innym terenie. No i staramy się, 

żeby w najbliższym czasie było to wykonane, żeby te pieniądze, które Urząd Marszałkowski 

ma przyznane jakby na Kolej, zostały wykorzystane na ten cel. Więc będę na pewno Państwa 

informować, my staramy się, żeby one nie przepadły, tylko były wykorzystane na te Gminy. 

Więc wszyscy włodarze zostali zaproszeni, wszyscy skorzystali, więc no zobaczymy co dalej. 

Jeszcze w uzupełnieniu do informacji o działalności Burmistrza. Drodzy Państwo, tak jak 

widzicie, macie dwie informacje. Jedną zrobiliśmy za zeszły rok. Drugą, tak jak się z Państwem 

umówiłam, do piątku, kiedy przesyłamy Państwu materiały. Ale od tego piątku jeszcze, 

żebyście Państwo wiedzieli, mamy ogłoszone jeszcze, no z opóźnieniem trochę,  

ale i tak jesteśmy, można powiedzieć, w dobrym czasie. Mamy ogłoszone 3 przetargi, jeżeli 

chodzi o remonty dróg, bo mamy ogłoszony przetarg na remonty chodników. czyli pozbrukowy 

tak jak ja to mówię, remont nawierzchni bitumicznych oraz remont nawierzchni gruntowych.  

I jeżeli chodzi o gruntówki, to otwarcie ofert mamy 25-go lutego, więc mam nadzieję, że firmy 



Protokół Nr XI/2025 z XI Sesji Rady Miejskiej – 18 lutego 2025 r. 

16 
 

się zgłoszą. Jak tylko wybierzemy i pogoda pozwoli, to będziemy na wiosnę ruszać  

z remontami. Nawierzchnie bitumiczne mamy otwarcie ofert 27-go lutego, a remont 

pozbruków, chodników na terenie Gminy 28-go lutego, więc żebyście Państwo wiedzieli,  

jak będą mieszkańcy pytać. No jeszcze nie robimy tych remontów, no bo po pierwsze  

jest zima, a po drugie nie mamy wykonawców. Jak tylko pod koniec lutego mam nadzieję,  

że pozytywnie nam się uda rozstrzygnąć, no to będziemy wtedy ruszać z remontami.  

My już na spotkaniu Sołtysów zgłosiliśmy, bo jak Państwo wiecie, co miesiąc spotykam się  

z wszystkimi Sołtysami, daliśmy jakby informacje do Sołtysów. Sołtysi nam przesyłają 

informacje zwrotne o tych drogach, które najbardziej w danych sołectwach im, nie że im zależy, 

tylko mieszkańcom, w sensie takim, że najbardziej według nich są zniszczone. Ale tak  

czy inaczej jeszcze na wiosnę odbędzie się taki przejazd, no bo dzisiaj one tak wyglądają,  

a za 2 tygodnie czy za miesiąc mogą zupełnie inaczej. Ale dostajemy już, chyba większość 

Sołtysów przesłała, taką listę od Sołtysów, a Miasto już przejedziemy sobie sami,  

więc żebyście Państwo też wiedzieli jak to wygląda. To tak w uzupełnieniu, żebyście Państwo 

mieli jasność. 

 

 

Krzysztof Padiasek: Ostatnio mówiliśmy, że jesteśmy chwilę przed podpisaniem umowy.  

I pytanie, umowa już została podpisana? Jeśli tak, to ile czasu ma wykonawca na wykonanie 

EkoParku? 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Nie, umowa nie została podpisana, bo dopiero Państwo  

15 minut temu przegłosowaliście zmianę w budżecie na kwoty, które teraz są  

po rozstrzygnięciu. Więc nikt się nie odwołał z tego co wiem. Minęło te 5 dni od ogłoszenia 

najkorzystniejszej oferty. Jeżeli dobrze pójdzie, to jutro będziemy dzwonić do wykonawcy, 

zapraszać go na podpisanie umowy i będziemy realizować. Tak jak wcześniej mówiliśmy, 

EkoPark, najniższą ofertę, najkorzystniejszą jest firma z Poznania, Mosty Poznań, więc jutro 

będziemy do nich dzwonić, zaprasza. Tak, 13 miesięcy od podpisania. Czyli w przyszłym roku, 

na wiosnę będziemy już mieli całość oddaną. 

 

 

Krzysztof Padiasek: Odnośnie EkoParku tam jest też okres gwarancji, nie wiem,  

nie pamiętam, 3 lata albo 5 lat. I teraz pytanie, czy w tym okresie gwarancji wykonawca będzie 

też dbał o tą zieleń? Nie wiem, przycinał te krzewy, podlewał, czy co jest jakby w zakresie  

tej gwarancji? 
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Burmistrz Justyna Radomska: Gwarancja jest 60 miesięcy. Raczej  na pewno wszystko, 

 co się nie przyjmie w okresie wegetacji, musi być przez niego wymienione. Ale czy jest 

gwarancja, że przez 5 lat musi podlewać? Takich szczegółów nie pamiętam.  

Sprawdzę, napiszę do wszystkich Państwa tą treść, żebyście Państwo mieli. Co do  takich 

szczegółów, co dokładnie obejmuje gwarancja, jeżeli chodzi o zieleń, to dzisiaj nie powiem. 

Na pewno nie 5 lat podlewania. Takiej gwarancji to nigdy nie ma. Ale no nie będę teraz się 

wypowiadać, jutro Państwu prześlemy. 

 

 

19. Interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

 

Magdalena Binięda – Grzebyta: W nawiązaniu do sprawozdania, tak się gdzieś tam łączy, 

bo tutaj mamy w tym pierwszym sprawozdaniu, jeszcze za okres grudniowy,  

co do rozstrzygniętych postępowań przetargowych, remont cząstkowy dróg gruntowych 

poprzez umocnienie płytami typu jomb na terenie Miasta i Gminy Murowana Goślina.  

Ja już wcześniej też pytałam o to i moje pytanie właśnie wiąże się też z tym przetargiem.  

Czy mogę liczyć na to, że ulica tutaj Na Stoku będzie utwardzona tymi płytami? 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: To, co było w zeszłym roku, Drodzy Państwo, to był tylko  

taki przetarg na część płyty jomb. To są te dziurawki takie, które są w Wojnówku  

położone. Kończyliśmy po prostu, żeby dokończyć tę ulicę i to było w tym sprawozdaniu,  

to co Państwo macie i tam było 35000 zł na to wydane, część też sołeckich pieniędzy.  

Jeżeli chodzi o ulicę Na Stoku, to odpowiem po otwarciu ofert. Znaczy tak, jest na liście ta ulica 

wpisana, ale dokładnie ile tych płyt i o jakim odcinku mówimy, czy jak 25 czy 27 lutego 2025r.,  

tak jak mówiłam, otwarcie tych ofert. Zobaczymy jakie będą ceny jednostkowe i wtedy 

będziemy wiedzieć po przetargu ile jesteśmy w stanie tych płyt kupić i ułożyć. I wtedy dokładnie 

powiem na jakie ulice, na jakie skrzyżowania, bo dalej będziemy kończyć połączenia  

dróg gruntowych ze skrzyżowaniami z asfaltu, żeby samochody stały na płytach, czyli to jest 

taki priorytet. Ale tak, ta ulica jest wpisana, więc odpowiem po przetargu po prostu na jakiej 

długości. 

 

  

Grażyna Nawrocka: Nie chciałam za wcześnie dziękować za wykonanie prac w Przebędowie, 

odnośnie budynku 19 i 20. Odczekałam dłuższy czas i z tego miejsca chciałabym jeszcze  

raz podziękować, w imieniu mieszkańców, Rady Sołeckiej i swoim, Pani Burmistrz,  
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Panu Burmistrzowi, Panu Sekretarzowi, pracownikom, dla Zarządu Wód Polskich,  

za wspólną, ogólną taką współpracę. I naprawdę zrobiliście kawę dobrej roboty,  

bo mieszkańcy są bardzo zadowoleni, nie mają już wody w piwnicach. Zupełnie poprawiła  

im się sytuacja teraz tak życiowa, no bo mogą spokojnie spać. I ogromny sukces, naprawdę, 

parę lat jednak borykali się z tym, był to bardzo uciążliwy problem, a jednak dało się zrobić, 

załatwić. I jesteśmy Wam bardzo wdzięczni wszystkim, że takie efekty fajne są. Dziękuję 

bardzo jeszcze raz. 

 

 

Małgorzata Krzysztoń: Chciałam tylko zapytać, na jakim etapie jest realizacja zadania 

związanego z przebudową ul. Wodnej? Czy już te geometrię działek udało się ustalić?  

Ponieważ sąsiedzi pytają. 

 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Tu niestety jest ciężki temat. W piątek jadę osobiście,  

razem z projektantami, razem z Panią Kierownik, na interwencję, bo tego inaczej nie idzie 

nazwać. Po prostu borykamy się z zatwierdzeniem, nie zgadzamy się z decyzją tutaj Urzędu, 

Zarządu Dróg, znaczy Starostwa, ponieważ po ich zatwierdzeniu geometrii byśmy musieli 

przesuwać w ogóle jezdnię. No są takie dziwne rzeczy, jest zapis w prawie, że jeżeli jest trudny 

teren, są tzw. odstępstwa i może to zarządca drogi zrobić. Ale tu jest jakiś upór jednostki,  

jak ja to mówię, nie chcą tych odstępstw zrobić. I no dzisiaj tak istnieje i tak ta droga wygląda.  

I my nie zmienimy rzeczywistości, nie będziemy domów przesuwać ani przebudowywać,  

a do tego jesteśmy przymuszani. Więc w piątek osobiście jadę z Kierownikiem Referatu 

Inwestycji, razem z projektantami, do Pana Dyrektora i mam nadzieję, że jakimś kompromisem 

wreszcie zatwierdzimy to. Bo my się na takie rozwiązania nie zgadzamy, żeby np. prosimy, 

jednym z przykładów jest zawężony chodnik. No bo dzisiaj tak wygląda na pewnym odcinku,  

żeby ludziom nie przestawiać płotów pod same okna, a nawet nie mamy jak przestawiać.  

To nie pozwalają nam wybudować chodnika, tylko zamiast chodnika mamy zrobić kruszywo. 

No jeżeli ktoś przez 20 lat miał chodnik, a teraz ma być kruszywo przed domem,  

a nie ma to być chodnikiem, pobocze po prostu ma być utwardzone, to ja się na takie rzeczy 

nie godzę. No bo to jest po prostu taka anomalia, no. Taką mamy rzeczywistość na tej drodze 

i po prostu trzeba rozwiązać to inaczej. Więc w piątek, po tylu miesiącach różnych pism, 

spotkań, po prostu osobiście teraz jadę z Panią Kierownik. Mam nadzieję,  

że kompromisowo się jakoś uda uzgodnić, więc wtedy w poniedziałek będę mogła 

odpowiedzieć na jakim etapie jesteśmy. 
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20. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Elżbieta Walczak zamknęła obrady  

XI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

 

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/64738/sesjaaxi2025a18022025.htm  

 

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka               /-/ Elżbieta Walczak 

 


